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Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 34 van het Reglement van Orde 
Deze vragen worden gesteld om een politiek oordeel van het college of de burgemeester te vragen 
over een aangelegenheid die tot hun bevoegdheid behoort. 
 

 

 
Onderwerp: Nachtvissen in Hattem 
 
Geacht college, 
 
Uit een brief van omwonenden en perspublicatie blijkt dat uw college kennelijk nachtvissen 
op de Waa opnieuw wil toestaan. In aanvulling op de vragen van de fractie van de PvdA/GL 
hebben twee vragen. 
 
De hoofdvraag is waarom wordt het nachtvissen op de Waa nu weer toegestaan? 
In het verleden heeft het nachtvissen op De Waa namelijk meermaals problemen gegeven 
waardoor er eind 2017 een nachtvisverbod voor deze plek werd ingesteld ingaande 1 januari 
2018. Hieraan lagen verschillende problemen ten grondslag. Het betrof vooral het gebrek 
van normen en waarden van sommige gebruikers aan de waterkant, zwerfvuil, 
lawaaioverlast enzovoorts. De hoofdvraag is daarom: wilt u het nachtvissen op deze plek 
opnieuw toegestaan en zo ja waarom? (In de B&W notulen hebben wij daar niets over 
gelezen). Volgens CDA Hattem is dit vragen om problemen. Wij begrijpen de zorgen van de 
omwonenden. Wij vinden het dan ook bijzonder onverstandig om binnen de bebouwde kom 
dit soort activiteiten toe te staan.  
 
Vragen: 

1. Klopt het dat u het nachtvissen op de Waa opnieuw wilt toestaan? Zo ja, bent u 
bereid om, gezien de ervaringen in het verleden, het genomen besluit terug te 
draaien? 

2. Graag ontvangen wij een overzicht van locaties in de gemeente Hattem waar 
nachtvissen is toegestaan. 

 
In afwachting van uw beantwoording, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Teun Juk, fractie CDA-Hattem 


